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Sprawozdanie 
z przebiegu prac nad projektem 

“Reglamentacyjno-permisywny model polityki narkotykowej 
jako propozycja racjonalizacji represji”.

Wniosek złożony do Komisji Bioetycznej Uniwersytetu Medycznego jest procedowany,
zgodnie  z  zarządzeniem  nr  8  Rektora  Uniwersytetu  Medycznego  z  dnia  16  lutego  2015r.
Następne posiedzenie komisji już 13 października.

Wniosek dotyczący badania wpływu systemu regla-permis na problem dopalaczy jest w
fazie finalizacji i doprecyzowania zakresu współpracy z Uniwersytetem Medycznym w Łodzi.
Kooperacja nabiera tempa, ze względu na jej sformalizowanie, a także spotkanie z Centrum
Transferu  Technologii  UMŁ,  na  którym  omawiane  były  możliwości  kooperacji  nie
wykluczającej udziału zagranicznych partnerów. 

W odniesieniu do informacji o wizycie u Pani Dziekan Wydziału Prawa i Administracji
informujemy,  że  zaowocowała  ona  formalnym  poparciem  naszego  wniosku  do  Komisji
Bioetycznej. 

Bardzo obiecująco rozwija się współpraca z Uniwersytetem Medycznym we Wrocławiu,
informacja  o  jej  założeniach  zostanie  opublikowana  po  doprowadzeniu  do  rozpoczęcia
badania. 

Niniejszym,  zapraszam  do  współpracy  naukowców  ze  wspomnianych  oraz  innych
uczelni. E-mail kontaktowy: badania@cannactive.science, pgrzegorczyk@wpia.uni.lodz.pl .

Została  opublikowana  i  obroniona  na  wydziale  Prawa  i  Administracji  Uniwersytetu
Łódzkiego  praca  magisterska  dotycząca  modelu  reglamentacyjno  permisywnego.  Uzyskano
zgodę Autorki na jej opublikowanie, także wkrótce treści te zamieścimy co najmniej na łamach
naszego periodyku naukowego Index Scientia Cannabis.

Warto  też  wspomnieć,  że  (prawdopodobnie  po  publikacji  dotyczącej  projektu
zamieszczonej  przez  portal  Reuters)  nasiliły  się  kontakty  zarówno  ze  strony  producentów
konopi z krajów o zdolności eksportowej, wzrasta też zainteresowanie ze strony prasy. 

Na koniec ogłoszenie o zawiązaniu się  Komitetu Założycielskiego Interdyscyplinarnej
Rady  Naukowej,  której  pierwszym  celem  będzie  opracowanie  swoistego  foresight’u
technologicznego  dla  branży  konopnej.  Zapraszamy  do  współpracy  zainteresowanych
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Naukowców  wszelakich  dziedzin,  bo  jak  coraz  powszechniej  wiadomo  –  nie  ma  takiej
dziedziny,  w  której  konopie  nie  mają  jakiegoś  udziału.   E-mail  kontaktowy:
badania@cannactive.science
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